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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A roma képviselőket is a Pegasus kémszoftverrel 
figyelték meg?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A napokban nyilvánosságra került egy hangfelvétel  egy beszélgetésről,  amelyre 2021. december
végén  került  sor  Sztojka  Attila  roma  kapcsolatokért  felelős  kormánybiztos,  a
Belügyminisztériumhoz  tartozó  Társadalmi  Esélyteremtési  Főigazgatóság  főigazgatója  és  az
Országos Roma Önkormányzat képviselőinek egy része között.

A felvételről beszámoló Népszava-cikk szerint számos, a Belügyminisztérium hatáskörébe tartozó
állítás elhangzott Sztojka Attilától; ezekkel kapcsolatban kérem miniszter úr válaszát!

Sztojka Attila főigazgató-kormánybiztos „részben a Roma Közéleti  Akadémia,  részben az általa
vezetett  Társadalmi  Esélyteremtési  Főigazgatóság  révén  –  szerződéseket  kínált  azoknak  a
képviselőknek,  akik  „ebben  a  körben  benne  vannak”.  Hozzátette,  hogy  „még  fogok  hozni
lehetőségeket,  ebben  ne  legyen  kétségetek”.  Beszélt  még  egyedi  támogatásokról  is,  amelyeket
január végén, február elején fizetnek.”

Miniszter úr!

1. Adjon számot minden szerződésről, amelyre Sztojka Attila utalt: válaszában tételesen küldje meg
a Belügyminisztérium, illetve annak szervei és háttérintézményei által,  az ORÖ Lungo Drom-os
képviselőivel, azok hozzátartozóival ill.  általuk irányított civil szervezetekkel kötött szerződések
tárgyát, értékét, időtartamát és a szerződő feleket.

2.  Sztojka  Attila  további egyedi  támogatásokat  ígért  egyes  ORÖ-tagoknak.  Jogosult-e  a



 
kormánybiztos-főigazgató  egyedi  döntésekkel,  felügyelet  nélkül  támogatásokat  osztani  –  a
szövegkörnyezetből kitűnően – politikai alapon?

3. Sztojka Attila hangsúlyozta,  hogy BM-esként „mindenkiről  tudok sok mindent.  Azt  is  tudom,
hogy mikor beszélt  kivel,  meg hogyan.” Miniszter úr!  Kormánybiztos úrnak van-e jogosultsága
mások megfigyelésének elrendelésére?

4. Amennyiben valóban megfigyelték az ORÖ képviselőit, akkor kérem miniszter úr beszámolóját
arról, hogy ennek mi volt a jogalapja!

5.  Miniszter  úr,  kérem,  tegye  egyértelművé:  a  roma  képviselőket  is  a  Pegasus  kémszoftverrel
figyelték meg?

 

Válaszait várva, üdvözlettel:
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